

Financial Offer: Construction of Facility Compounds for Annex Expansion Area in Al-Hol camp - NES العرض المالي : إنشاء المجمعات الخدمية لمنطقة التوسعة الملحقة في مخيم الهول- شمال شرق سوريا						
A) Site Preparation phase 2 of new expansion in Annex - Al Hol Camp						
#	Description of the Items	الوصف بالعربي	Unit	QTY	Unit Cost (USD)	Total Cost (USD)
A - 1	Site preparation for the Communes (Blocks) #1: supply materials, machines, tools, and manpower to perform final site preparation works for the 24 communes on the site. This stage shall complete the following targets: 1- To provide site grading and leveling for the communes. The final site layout shall be composed of communes that are higher than the adjacent roads by a minimum of 20 cm 2- To excavate the ground under each commune @10cm deep and compact the exposed soil 3- To cut and fill obstacles including all soil gaps, ditches, trenches, bumps, berms, elevated lands, etc. 4- To compact the site initially and provide a starting ground for the survey works 5- To remove the security Guard point and all debris to the identified location by the municipality and Local authorities. 6- To excavate the ground under each road @10cm deep and compact the exposed soil 7. Remove all existing electrical solar and power poles (approx. total of 30 poles) on-site and re-install them according to the instruction of the site engineer and local authorities.	إعداد موقع الكومينات (الوحدات) # 1: توريد المواد والآلات والأدوات والقوى العاملة لأداء أعمال التحضير النهائي للموقع لـ 24 كومين في الموقع. يجب أن تكمل هذه المرحلة الأهداف التالية: 1- توفير خدمات التدرج والتسوية لموقع الكومينات. يتكون مخطط الموقع النهائي من مجمعات أعلى من الطرق المجاورة بحد أدنى 20 سم 2- لحفر الأرض تحت كل كومين بعمق 10 سم وضغط التربة المكشوفة 3- قطع وسد العوائق بما في ذلك جميع فجوات التربة ، القنوات ، الخنادق ، المطبات ، السواتر ، الأراضي المرتفعة ، إلخ. 4- لضغط الموقع مبدئياً وتوفير أرضية انطلاق لأعمال المسح 5- لإزالة نقطة الحراسة الأمنية وجميع الحواجز إلى الموقع المحدد من قبل البلدية والسلطات المحلية. 6- حفر الأرض تحت كل طريق بعمق 10 سم وضغط التربة المكشوفة 7- قم بإزالة جميع أعمدة الطاقة الشمسية والكهربائية الموجودة (حوالي 30 عموداً) في الموقع وأعد تركيبها وفقاً لتعليمات مهندس الموقع والسلطات المحلية.	M2	53,592.00		
A - 2	Site preparation for the FC: supply materials, machines, tools, and manpower to perform final site preparation works for the 120 X FC on the site. This stage shall complete the following targets: 1- To provide, lay, and compact crushed stone under each commune at depth of 10 cm. The final layout shall be composed of communes that are higher than the adjacent roads by a minimum of 20 cm.	"إعداد الموقع للمرافق العامة(الوحدات او المجمعات) : توريد المواد والآلات والأدوات والقوى العاملة لأداء أعمال التحضير النهائي للموقع لـ 120 وحدة(مجمع) في الموقع. يجب أن تكمل هذه المرحلة الأهداف التالية: 1- توفير ومد وضغط الأحجار المكسرة تحت كل كومين على عمق 10 سم. يتكون التصميم النهائي من مجمعات أعلى من الطرق المجاورة بحد أدنى 20 سم.	M3	648.00		
A- Total Cost in (USD)						
B) Construction of Facility Compounds new expansion in Annex in Al Hol Camp - NES						
#	Description of the Items	الوصف بالعربي	Unit	QTY	Unit Cost (USD)	Total Cost (USD)
B - 1	THE GROUND SLAB: Provide materials & casting (7.7*5.4)m with conc. class (300kg/m3) 1:2:4, 15 cm thick. reinforced with BRC mesh (15x15)cm, 8mm thick., for floors using nylon., &shuttering for the edges & smoothing the surfaces, in addition, to cast a concrete ramp for people with special needs, with dimensions of 1.5*1.5 m all the work should be done according to the details in the Drawings and the site engineers instructions.	"البلاطة الارضية: توريد المواد والصبب (7.7 * 5.4) م مع خرسانة من فئة (300 كجم / م 3) 1: 2: 4 ، بسمك 15 سم. مسلحة بشبكة BRC (15 × 15) سم ، حديد سمانكة 8 مم ، استخدام التايلون للأرضيات ، واغلاق للحواف وتنعيم الأسطح ، بالإضافة إلى صب رمية خرسانية للأشخاص ذوي الاحتياجات الخاصة ، بأبعاد 1.5 * 1.5 م . يجب أن يتم العمل حسب التفاصيل الواردة في الرسومات وتعليمات مهندسي الموقع ".	M2	51.00		
B - 2	THE WALL of 15 CM THICKNESS: Provision and implementation of walls of concrete blocks (15x20x40) cm for the external walls and for the gas room and the boundaries and using cement mortar for the constructions (1:3) to fill the joints between the concrete blocks, Also the works include the implementation of two rows of concrete block for parapet above the roof, all the work should be done according to the details in the Drawings and the site engineers instructions.	"جدار بسمك 15 سم: تجهيز وتنفيذ جدران من بلوك خرساني (15 × 20 × 40) سم للجدران الخارجية ولغرفة الغاز والحدود واستخدام مونة اسمنتية للإنشاءات (1: 3) لملء الفواصل بين الكتل الخرسانية ، كما تشمل الأعمال تنفيذ صفان من البلوك الخرساني للشرقة فوق السطح ، يجب أن يتم كل العمل حسب التفاصيل الواردة في الرسومات وتعليمات مهندسي الموقع ".	M3	7.50		
B - 3	THE WALL of 10 CM THICKNESS: Provision and implementation of walls of concrete blocks (10x20x40) cm for the internal walls, and using cement mortar for the constructions (1:3) to fill the joints between the concrete blocks, all the work should be done according to the details in the Drawings and the site engineers instructions.	"جدار بسمك 10 سم: تجهيز وتنفيذ جدران من الكتل الخرسانية مقاس (10*20*40) سم للجدران الداخلية واستخدام مونة اسمنتية للإنشاءات (1: 3) لملء الفواصل بين الكتل الخرسانية ويتم تنفيذ جميع الاعمال حسب التفاصيل الواردة في الرسومات وتعليمات مهندسي الموقع ".	M3	3.40		
B - 4	Concrete Beam and lintel provision and installation of concrete beam above the block wall 20*15 cm around the perimeter of the compound and as a lintel above the external doors, with dimensions of 15x15x150 cm, and as a lintel above the internal doors, with dimensions of 10x10x150 cm class (300kg/m3) 1:2:4. Reinforced with 12mm rebar X8, ties 10 mm @ 150 mm C/C.	"الجانز الخرساني والعتبات : تركيب وتنفيذ جوائز خرسانية فوق جدران البلوك 20 * 15 سم حول محيط المجمع وكعتبة فوق الأبواب الخارجية ، بأبعاد 15 × 15 × 150 سم ، وكعتبة فوق الأبواب الداخلية ، بأبعاد 10*10*150 سم. فئة(300 كجم / م 3) 1: 2: 4. مسلح بحديد التسليح 12 مم X8 ، واتاري 10 مم كل 150 مم C / C.	M3	1.00		

B - 5	Roof SLAB: Construction and implementation of the flat slab by providing reinforced concrete work with a thickness of 12 cm The rate of cement is 350 kg/m3. the reinforcement should be one layer of bars of Ø12 mm@12 cm c/c in both directions, Dimension of the roof is 4.3*6.4 according to the attached drawing. Also, all work should be done according to the instructions of the site engineer.	"بلاطة السقف: انشاء وتنفيذ بلاطة مسطحة بتوفير اعمال خرسانية مسلحة بمسك 12 سم ونسبة اسمنت 350 كجم / م 3. يجب أن يكون التسليح طبقة واحدة من القضبان قطرها 12 مم كل 12 سم م / م في كلا الاتجاهين ، وأبعاد السقف 4.3 * 6.4 حسب الرسم المرفق. كما يجب أن تتم جميع الأعمال حسب تعليمات مهندس الموقع ".	M3	3.40		
B - 6	INTERNAL PLASTERING: provision and implementation of internal plastering, two coating layers with a cement dosage equivalent to 400 kg/m3 (including all needed materials) thickness not less than 1.5 cm. all the work should be done according to the details in the Drawings and the site engineers' instructions.	"الزريقة الداخلية: توفير وتنفيذ زريقة داخلية بطبقتين طلاء بنسبة اسمنتية تعادل 400 كجم / م 3 (شاملة جميع المواد المطلوبة) بسمكة لا تقل عن 1.5 سم. يجب أن يتم كل العمل حسب التفاصيل الواردة في الرسومات وتعليمات مهندس الموقع ".	M2	132.45		
B - 7	EXTERNAL PLASTERING TYROLEAN WORK: Provision and implementation an external plastering, with two layers, and then to do colored Tyrolean spraying, using white cement (ratio not less than 400kg/m3) dense concentration, with medium roughness, and a fixing product (to avoid decoloration). Before starting the work, the work should be approved by the site engineer.	"الزريقة الخارجية والرشة التيرولية: تجهيز وتنفيذ زريقة خارجية بطبقتين ثم القيام بالرش التيرولية الملونة باستخدام الاسمنت الأبيض (نسبة لا تقل عن 400 كجم / م 3) بتركيز كثيف وخشونة متوسطة ومنتج تثبيت (لتجنب إزالة اللون). قبل البدء في العمل يجب اعتماد العمل من قبل مهندس الموقع ".	M2	80.30		
B - 8	GUTTERS: To supply and install PVC pipe 4 inches, 2.5 m in length at least on the external wall from the rear side to drain the rain water from the roof to the floor with all necessary accessories, all the work should be done according to the details in the Drawings and the site engineers instructions.	"المزاريب: لتوريد وتركيب ماسورة 4 PVC انش بطول 2.5 متر على الأقل على الجدار الخارجي من الجانب الخلفي لتصريف مياه الأمطار من السقف إلى الأرض مع جميع الملحقات اللازمة ، يجب أن يتم تنفيذ جميع الأعمال حسب التفاصيل الواردة في الرسومات وتعليمات مهندس الموقع ".	M.L	5.20		
B - 9	DOORS for the kitchen: Provision and installation of metal doors with dim (of 90cm*220 cm), (90*200 cm for the door and 90*20 cm over the door will be as window and covered by metallic mash opening of 1*1 cm and 3 mm thickness, the door consist of metal sheet thick 1.8 mm and angle frame 30*30*3 mm for the main frame with metal horizontal tube 3*2 cm thickness 1.8 mm each 50 cm with all accessories (hinges, roller lock, handle... etc.), with painting three layers (one base +two oil paint), taking into account that Kitchen doors should be open outside all the work should be done according to the details in the Drawings and the site engineers instructions.	"ابواب للمطبخ: تجهيز وتركيب ابواب معدنية بابعاد (90 سم * 220 سم) ، (90 * 200 سم للباب و 90 * 20 سم فوق الباب ستكون مثل نافذة ومغطاة بفتحة شبك معدنية 1 * 1 سم وسك 3 ملم، الباب يتكون من صفائح معدنية بمسك 1.8 مم وإطار زاوي 30 * 30 * 3 مم للهيكل الرئيسي مع أنبوب معدني افقي 3 * 2 سم سمك 1.8 مم كل 50 سم مع جميع الملحقات (مفصلات وقفل بكرة ومقبض ... الخ) ، مع طلاء ثلاث طبقات (طبقة اساس واحدة و دهان زياتي) مع مراعاة أن ابواب المطبخ يجب أن تفتح للخارج، جميع الأعمال يجب أن يتم حسب التفاصيل في الرسومات وتعليمات مهندس الموقع ".	No.	4.00		
B - 10	DOORS for latrines Provision and installation of metal doors with dim (of 70cm*200cm consisting of metal sheet thick 1.8 mm and angle frame 30*30*3 mm for the main frame with metal horizontal tube 3*2 cm thickness 1.8 mm each 50 cm with all accessories (hinges, roller lock, handle... etc.) with painting three layers (one base +two oil paint) , as a diagram and take measurements from the site, all the work should be done according to the details in the Drawings and the site engineers instructions.	"ابواب المراحيض : تجهيز وتركيب ابواب معدنية بابعاد (70 سم * 200 سم تتكون من صفائح معدنية بمسك 1.8 مم وإطار زاوي 30 * 30 * 3 مم للهيكل الرئيسي مع انبوب معدني افقي 3 * 2 سم سمكة 1.8 ملم كل 50 سم مع كافة الملحقات (مفصلات ، قفل بكرة ، مقبض ... الخ) مع طلاء ثلاث طبقات (طبقة اساس واحدة و دهان زياتي) مع مراعاة أن ابواب المطبخ يجب أن تفتح للخارج، جميع الأعمال يجب أن يتم حسب التفاصيل في الرسومات وتعليمات مهندس الموقع ".	No.	4.00		
B - 11	Sewerage works : Supply materials, and machines, and hire laborers, to implement sewage work using high-pressure UPVC pipes, of the best types, in the local markets for the facility compounds and to be extended and ready to join with the newly constructed manholes before casting the compound facility bases using plastic pipe 4" Diameter. And all necessary accessories, (fitting, elbow, gully, Siphons, pipe division... etc.) and using glued materials of best and good quality for the joint, the price included laying fine sand under, around, and over the pipes and with all necessary needs to complete the work. All the work should be done according to the drawing and the site engineer's instructions.	"أعمال الصرف الصحي: توريد المواد والآلات والأيدي العاملة لتنفيذ أعمال الصرف الصحي باستخدام أنابيب الضغط العالي UPVC من أفضل الأنواع في الأسواق المحلية للمجمعات ولكي يتم تمديدتها وجاهزة للاتصال إلى غرف التفتيش الجديدة المنشأة قبل صب قواعد مرفق المجمع باستخدام أنابيب بلاستيكية قطرها 4 انش. وجميع الإكسسوارات اللازمة (التجهيزات ، كوع ، مجاري ، سيفونات ، مواسير تقسيم ... واستخدام مواد لاصقة جيدة وذات جودة ممتازة للاتصال .. بضمن السعر وضع رمال ناعمة تحت الأنابيب وحولها وفوقها مع توفير جميع الاحتياجات اللازمة لإكمال العمل. يجب أن يتم كل العمل وفقاً لتعليمات الرسم ومهندس الموقع ".	M.L	35.00		
B - 12	Taps: For (kitchen, shower, and latrine): Provision and installation of high-quality tap coper, should be 3/4, the quality approved by the site engineer.	"الصنابير: بالنسبة (للمطبخ والдуш والمراحيض): توفير وتركيب حنفية عالية الجودة ، يجب أن تكون 3/4 ، يجب ان تكون الجودة المعتمدة من قبل مهندس الموقع ".	NO.	12.00		
B - 13	MARBLE WITH BASIN FOR KITCHEN: supply and install marble wash basin Dim 50*130 cm, and to vertical stones to fix the basin with thickness not less 5 cm, with all accessories (house of drainage, stainless steel washbasin suitable for the base (at least 35*60 cm), (approved type), and connect it with sewerage network using wash basin hose, all works should be done according to drawing and site engineer instruction	"رخام مع حوض للمطبخ: توريد وتركيب حوض مغسلة رخامي أبعاد 50 * 130 سم ولحجارة رأسية لتثبيت الحوض بمسك لا يقل عن 5 سم مع جميع الملحقات (بيت تصريف ، حوض ستانلس ستيل مناسب للقاعدة (35 * 60 سم على الأقل) (النوع المعتمد) وريبطه بشبكة الصرف الصحي باستخدام خرطوم حوض المغسلة على أن تتم جميع الأعمال حسب الرسم وتعليمات مهندس الموقع "	NO.	4.00		

B - 14	WALL CERAMIC for kitchen: supply and installation of wall ceramic tile with preparing walls above the wash basin and height should be 60 cm, and (approved type) all works should be done according to the site engineer instruction .	"جدار سيراميكي للمطبخ: توريد وتركيب بلاط سيراميك الجدران مع تجهيز الجدران فوق حوض الغسيل والارتفاع يجب أن يكون 60 سم و (النوع المعتمد) يجب أن تتم جميع الأعمال حسب تعليمات مهندس الموقع ".	M2	6.00		
B - 15	CUPBOARD for the kitchen: provide and install a cupboard under the wash basin consisting of a metal sheet 2mm thickness and a profile tube 2*2cm thickness of 2 mm for the main frame, divided into Two doors with handles, lock, and stable part in the middle with size (130*90) cm. The cupboard shall be contained from all sides and not exposed to the facility wall. all work should be done according to drawings and site engineer instructions.	"مخزنة للمطبخ: توفير وتركيب دولاب تحت حوض غسيل مكون من صاج معدني بسمك 2 مم وأنبوب جانبي 2 * 2 سم سمك 2 مم للإطار الرئيسي مقسم إلى باين بمقبض وقفل وجزء ثابت في المنتصف مقاس (130 * 90) سم . يجب أن تكون المخزنة محتواة في جميع الجوانب وعدم تعرضه لجدار المنشأة. يجب أن يتم كل العمل وفقاً للرسومات وتعليمات مهندس الموقع. "	NO.	4.00		
B - 16	SHELVES FOR THE KITCHEN: provide and install shelves above the wash basin, consisting of metal sheet 2mm thickness and profile tube 2*2cm thickness, divided into three (openings space 40*20*40 cm. The price also includes painting shelves with three layers of paint. all work should be done according to drawings and site engineer instruction	رفوف للمطبخ: توفير وتركيب أرفف فوق حوض غسيل مكون من صاج معدني بسمك 2 مم وأنبوب معدني 2 * 2 سم بسمك 2 مم مقسم إلى ثلاث (مساحة الفتحات 40 * 20 * 40 سم ويشمل السعر أيضاً دهان الرفوف بثلاث طبقات دهان جميع الاعمال يجب أن يتم ذلك وفقاً للرسومات وتعليمات مهندس الموقع "	NO.	4.00		
B - 17	GAS PIPE for the kitchen: supply materials and hire labors, to implement a gas network for communal kitchens using UPPR pipes 1/2 inch system high pressure of 20 bar, copper/aluminum isolated plus fiber layer with all fittings (T , elbow, control valve ..etc.)and. All works should be done according to site engineer instructions.	"أنابيب الغاز للمطبخ: توريد مواد والإيدي العاملة لتنفيذ شبكة غاز للمطابخ الجماعية باستخدام أنابيب 1/2 UPPR انش نظام ضغط عالي 20 بار معزول بالنحاس / الألومنيوم بالإضافة إلى طبقة ليفية مع جميع التركيبات (T) ، الكوع ، صمام التحكم .. إلخ) و . يجب أن تتم جميع الأعمال حسب تعليمات مهندس الموقع ".	M.L	12.00		
B - 18	DRAIN for kitchen and shower: supply and install a drain (15x15 cm, diameter 4"), best quality with stainless steel strainer and cover. The installation includes all materials and the accessories needed and connection with the PVC sewage Pipe of 4 inches with sewerage system (manholes) all the works should be done according to the site engineer's instruction.	"مصرف للمطبخ والحمام: توريد وتركيب مصرف (15 x 15 سم ، قطر 4 انش) بأفضل جودة مع مصفاة وغطاء من الستاتلس ستيل. يشمل التركيب جميع المواد والملحقات اللازمة وربطه مع أنبوب الصرف الصحي مقاس 4 انش مع نظام الصرف الصحي (غرف التفريش) يجب أن تتم جميع الأعمال حسب تعليمات مهندس الموقع ".	No.	8.00		
B - 19	WATER TANK: Provision and installation of a Tank of 0.5 m3 capacity, plastic 2 layers with valve 3/4" for the outlet, and also the price includes installing water floater and all necessary works. all the work should be done according to the site engineer's instructions and drawings.	خزان المياه تجهيز وتركيب خزان بلاستيك سعة 0.5 م 3 من طبقتين مع سكر 3/4 انش للمخرج وأيضاً السعر شامل تركيب عوامة مائية(فواشة) وكافة الاعمال اللازمة. يجب أن تتم جميع الأعمال وفقاً لتعليمات ورسومات مهندس الموقع	No.	4.00		
B - 20	TOILET BOWEL (eastern base) for latrine: Provision and installation of Eastern toilet bowel medium size, ceramic, good quality with elbow with gully trap and all the necessary works and connect with PVC pipe of 4 inches, all the works should be done according to the details in the drawings and the instruction of the site engineer.	"حجر التواليت (القاعدة شرقية) للمرحاض: تجهيز وتركيب حجر تواليت شرقي متوسط الحجم وسيراميك ونوعية جيدة مع كوع مع فخ اخذود وجميع الاعمال اللازمة وربطها مع انابيب PVC مقاس 4 انش وجميع الاعمال يجب ان تتم حسب التفاصيل الموجودة في الرسومات وتعليمات مهندس الموقع ".	No.	4.00		
B - 21	WATER PIPE CONNECTION #1: Provide and install PPR water pipe size 3/4" From the tanks of 500 Liter over the slab into inside the kitchens, showers, latrines, and wash basin, with all accessories (PPR coupling, Elbow 90°, ...etc.). and all the work should be done according to the site engineers instructions.	"توصيل أنابيب المياه رقم 1: توفير وتركيب انابيب مياه ppr مقاس 3/4 انش من الخزانات سعة 500 لتر فوق البلاطة (السقف) إلى داخل المطابخ والحمامات والمرحاض وحوض الغسيل ، مع جميع الملحقات (وصلة ppr ، كوع 90 درجة ، ... إلخ). . وجميع الأعمال يجب أن تتم حسب تعليمات مهندسي الموقع ".	ML	15.00		
B - 22	WATER PIPE CONNECTION #2: Provide and install PPR water pipe size 3/4" through the concrete block walls and on top of the roof, with all accessories(PPR coupling, Elbow 90°, valves,...etc) to connect the water tanks with the main water pipe, and all the work should be done according to the site engineers instructions and the design drawings.	"توصيل أنابيب المياه رقم 2 : توفير وتركيب انابيب مياه ppr مقاس 3/4 انش من خلال جدران الكتل الخرسانية وفوق السطح ، مع كافة الملحقات (وصلات ppr ، كوع 90 درجة ، سكور ، ... إلخ) لربط خزانات المياه بأنبوب الماء الرئيسي ، وجميع الأعمال يجب أن تتم حسب تعليمات مهندسي الموقع ورسومات التصميم ".	ML	28.00		
B - 23	WASH BASIN: supply and install ceramic washing basin base best type small size, with a tap, and all necessary connections to the water tank and all the work should be done according to the site engineer's instructions.	حوض غسيل: توريد وتركيب قاعدة حوض غسيل سيراميكي افضل نوع , صغير الحجم مع حنفية وجميع التوصيلات اللازمة لخزان المياه وجميع الاعمال يجب ان تتم حسب تعليمات مهندسي الموقع	No.	4.00		
B - 24	WINDOWS for the shower: Provision and installation of metal windows flip opened with dimensions 40x40 cm using semi-transparent fiber glasses with all the accessories needed, also the price includes an iron protection grill for the window, with painting three layers (one base +two oil paint), all the work should be done according to the details in the Drawings and the site engineers instructions.	"نوافذ للاستحمام: تجهيز وتركيب شبابيك معدنية تفتح بقياسات 40*40 سم باستخدام زجاج فاير شبه شفاف مع جميع الملحقات المطلوبة كما يشمل السعر حماية حديدية للنافذة مع دهان ثلاث طبقات (دهان اساس + دهان زائلي) ، كل العمل يجب ان يكون يتم ذلك حسب التفاصيل الواردة في الرسومات وتعليمات مهندسي الموقع ".	No.	4.00		
B - 25	PWSN Chair: Supply single-seat chairs for Persons with special needs, best Quality, metal frame, also the chair should have a plastic back seat and arms, and to be approved by the site engineer.	كرسي PWSN: توريد كرسي بمقعد واحد لذوي الاحتياجات الخاصة ، بأفضل جودة ، وإطار معدني ، كما يجب أن يملك الكرسي اظهر وأذرع بلاستيكية ، وأن يتم اعتماده من قبل مهندس الموقع. "	No.	1.00		

B - 26	HANDRAIL: Provision and installation of metal pipe 1 inch on the walls with a total length 3 meters (2m fix on the wall and 3m fixed beside the ramp with a height should be 90 cm) to allow People with special needs to use to facilitate their movement, and pipe should be fixed in the proper way including the painting one layer of anti-rust, and 2 of oil pain, the location of the handrail and installation should be according to the site engineer instruction.	"درايزين": تجهيز وتركيب انبوب معدني مقاس 1 انش على الجدران بطول إجمالي 3 متر (2 متر مثبت على الحائط و 3 متر مثبت بجانب الرمية بارتفاع 90 سم) للسماح لذوي الاحتياجات الخاصة باستخدامه لتسهيل حركتهم ، يجب تثبيت الأنبوب بطريقة مناسبة بما في ذلك طلاء طبقة واحدة من مقاومة الصدأ ، و 2 من الدهان الزيتي ، ويجب أن يكون موقع الدرايزين والتركيب وفقاً لتعليمات مهندس الموقع ."	No.	1.00		
B - 27	Gas Chamber: Implementation of Manhole (80*80)cm internal dimension: including Supply tools, machines, laborers, and materials, the walls cast by reinforced concrete (1:2:4) and reinforcement of one layer of 8mm dia. and 25cm c/c in both directions and should be connected with reinforcement of the compound slab, the high should be 70 cm, and steel cover 4 mm thick, making two crosses for the cover gate as support using 2" angle iron, and the frame from angle iron 2" fixing with the wall lintel 10 cm thick. and painting with anti-rust & oil paint, the work should be done according to the details, sketches, specifications and instructions of the site engineer.	"غرفة غاز": تنفيذ غرف التفتيش (80 * 80) (البعد الداخلي) يشمل توريد الأدوات والآلات والعمال والمواد والجدران مصبوبة بالخرسانة المسلحة (1: 2: 4) وتسليح طبقة واحدة بقطر 8 مم. و 25 سم م / م في كلا الاتجاهين ويجب أن يتم توصيلها بتسليح بلاطة المجمع ، ويجب أن يكون الارتفاع 70 سم ، وغطاء فولاذي بسمك 4 مم ، مع تصالين متقاطعين لغطاء الباب كدعم باستخدام زاوية حديد 2 انش ، والإطار من زاوية حديد 2 انش مثبت مع عتبة الحائط بسمك 10 سم. والطلاء بطلاء مضاد للصدأ وزيتي ، يجب أن يتم العمل حسب التفاصيل والرسومات والمواصفات وتعليمات مهندس الموقع "	No.	1.00		
B - Total Cost for 1 (One) Facility Compound in (USD)						
B - Total cost for 120 (One Hundred Twenty) Facility Compound in (USD) for (24 Blocks)						
C) Metallic Ladder Work						
C - 1	Providing and installing a metallic ladder the main frame should be pipes of 2 inches and a hight of 2.6 m, and every 30 cm pipe of 1 inch, all the work should be done according to the specification and site engineer's instructions.	توفير وتركيب سلم معدني يجب ان يكون الاطار الرئيسي من انابيب 2 انش وارتفاع 2.6 م وكل 30 سم انبوب 1 انش ويجب ان يتم العمل وفقاً للمواصفات وتعليمات مهندس الموقع.	No.	24.00		
C - Total Cost in (USD)						
Grand Total Cost for the whole project [(A - Total Cost) + (B - Total Cost for 120 FC) + (C - Total Cost)] in (USD)						

NOTE:

- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- The Service must delivered to Al-Hol Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
- The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Al-Hol Camp in North East SYRIA.
- The company must submit approved site visit form and to be added to bid documents.
- The Company shall send their technical person/Engineer for the site visit to have a better view of the project.
- The Company should share their personal information with specified Blumont engineers before conducting the site visit at least one day prior because the security approval needs one day to enter the camp for the first time.
- The company must specify at least three qualified civil engineers and survey teams for taking and preparing designs/profiles of the facility compounds.
- Cleaning the site after completing all implemented activities and remove the debris to the identified location by the local authority.

ملاحظة:

- منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، ويمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
- يتم التسليم للخدمات المذكورة اعلاه الى مخيم الهول في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
- الأسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيم الهول في شمال شرق سوريا .
- يجب على الشركة تقديم استمارة زيارة الموقع موقعة و معتمدة من قبل المهندس المشرف للمنظمة و يجب ارفاقها مع مستندات العطاء المقدم.
- يجب على الشركة إرسال شخصها الفني / المهندس لزيارة الموقع للحصول على رؤية أفضل للمشروع.
- يجب على الشركة مشاركة معلوماتها الشخصية مع مهندسي بلومونت المحددين قبل إجراء زيارة الموقع قبل يوم واحد على الأقل لأن الموافقة الأمنية تحتاج إلى يوم واحد لدخول المخيم لأول مرة.
- يجب على الشركة تحديد ما لا يقل عن ثلاثة مهندسين مدنيين مؤهلين وفرق مسح لأخذ وإعداد التصاميم / الملفات لمجمعات الإنشائية.
- تنظيف الموقع بعد الانتهاء من جميع الأنشطة المنفذة وإزالة الحطام إلى الموقع المحدد من قبل السلطة المحلية.

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp:

Date of Signing: _____